



**08.10.2017**  
**SUNDAY**

**CULTURAL DAY IFHOH**  
**KULTURTAG IFHOH**

**08.10.2017**  
**SONNTAG**

**GUIDED TOUR of the REICHSTAG BUILDING**  
**FÜHRUNG im REICHSTAGSGEBÄUDE**

**ENGLISH TOUR**

We depart from the hotel at 9:00 and take public transport to the *Reichstag*. The English language tour starts at 10:30 and takes about 90 minutes. FM technology will be available. Then we will visit the *Reichstag dome*.

A fee of € 10.00 will be charged on the first day of the conference.

The maximum attendance is limited to 22 persons.

Please send your binding registration with: **name, surname, date of birth** via email  
**Keyword: Culture**  
to [IFHOH-2017@schwerhoerigen-netz.de](mailto:IFHOH-2017@schwerhoerigen-netz.de)  
**Deadline by 01/09/2017**

Your data will be passed on to the visitor service in the *Reichstag* and will be deleted after the tour ends. There will be security checks. Please do not bring with you large bags or metal objects.

Please bring your Passport/ Identification!

**DEUTSCHE TOUR**

Pünktlich um 11:30 treffen wir uns am Zentralen Eingang für Besucher, Scheidemannstr. /Höhe des Westportals des *Reichstagsgebäudes*. Die Führung beginnt um 12:00 und dauert ca. 90 Minuten. FM Technik bringen wir mit. Im Anschluss an die Führung besichtigen wir die *Reichstagskuppel*.

Es ist ein Kostenbeitrag von 10,00 € am ersten Konferenztag zu entrichten.

Maximale Teilnehmerzahl: 22

Ihre verbindliche Anmeldung senden Sie per E-Mail mit  
**Name, Vorname, Geburtsdatum. Stichwort: Kultur**  
**bis zum 01.09.2017** an  
[IFHOH-2017@schwerhoerigen-etz.de](mailto:IFHOH-2017@schwerhoerigen-etz.de)

Ihre Daten werden dem Besucherdienst im *Reichstag* weitergegeben und nach Ende der Führung gelöscht. Es erfolgen Sicherheitskontrollen. Bitte verzichten Sie auf große Taschen und Metallgegenstände. Ausweis/Pass bitte mitbringen!

Further Information about this historically and architecturally interesting Building:

Mehr Information zu dem interessanten Gebäude:

<http://www.bundestag.de/besuche/architektur/reichstag/>